



# FURLING



# FURLING



UV / FADE  
RESISTANT  
*Résiste à la  
décoloration*



THINNESS  
*Finesse*



SUPPLENESS  
*Souplesse*

Furling is a lightweight, supple and hardwearing fabric that has been specially designed for the UV protection strip that protects the genoa from ultraviolet rays when moored. Once furled, Furling effectively protects the sail from the sun's rays.

*Le Furling est un tissu qui par sa légèreté, sa souplesse et sa résistance, est spécialement pensé pour la bande de tissu anti-UV qui protège le génois des rayons ultraviolets lors du mouillage. Une fois enroulé, le Furling protège efficacement la voile des rayons du soleil.*



\* FOR BOATS < 40'  
POUR BATEAUX < 40'

RECOMMENDED  
RECOMMANDE

\* For boats > 40', we recommend the use of Sunbrella®  
\* Pour bateaux > 40', nous recommandons le Sunbrella®



Natural  
SFU 5020 165



Silver  
SFU 5035 165



Edition October 2023 - SAS DICKSON CONSTANT - capital 12.640.000 euros - 381 347 970 R.C.S. Lille Métropole - Photo: iStock.com/Tammy616 - Sunbrella® is a registered trademark of Glen Raven, Inc. - Cover picture / photo de couverture: Furling Silver 5035

# SUNBRELLA® FURLING

<b>COMPOSITION</b>	100% SUNBRELLA® ACRYLIC 100% ACRYLIQUE SUNBRELLA®
<b>FINISH FINITION</b>	SPECIAL MARINE TREATMENT TRAITEMENT SPÉCIAL MARINE
<b>WEAVE - ISO 7211-1 ARMURE - ISO 7211-1</b>	CANVAS TOILE
<b>WEIGHT - ISO 3801 POIDS - ISO 3801</b>	195 G/M <sup>2</sup>
<b>WIDTH - EN 1773 LAIZE - EN 1773</b>	165 CM
<b>SCHMERBER - ISO 811</b>	200 MM
<b>ROLL LENGTH LONGUEUR DES ROULEAUX</b>	60 LM 60 ML

The excellent performance of Sunbrella fibres is due to the use of innovative and durable materials that are especially resistant to UV, fading, stretching, mildew and water. Sunbrella offers the best warranties in the industry and has been the trusted choice of the world's best-known boatyards and boaters for over 60 years.

*L'excellente performance des fibres Sunbrella est due à l'utilisation de matériaux innovants et durables, particulièrement résistants aux UV, à la décoloration, à l'allongement, à la moisissure et à l'eau. Sunbrella offre les meilleures garanties du secteur et est le choix de confiance des plaisanciers et des chantiers navals les plus connus et les plus réputés du monde entier depuis plus de 60 ans.*

The values of this product may vary depending on a tolerance variation of +/- 5%. We recommend that you do not mix different batches as there might be a slight variation in colour between two productions.

*Les valeurs de ce produit peuvent varier selon une tolérance de +/- 5%. Nous vous recommandons de ne pas mélanger différents lots car il peut y avoir une légère variation de couleur entre deux productions.*



Find more technical information with the digital data sheets!  
*Retrouvez plus d'informations techniques avec les fiches digitales !*



Know more about Sunbrella's commitments and our Greenovation program !  
*En savoir plus sur les engagements de Sunbrella et notre programme Greenovation !*

dckc.fr/sunbrella